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AKTUÁLNĚ

Zasedání ZMČ Praha-Běchovice
* 4. června 2007 od 18.00 hodin *

Pietní akt u pomníku padlých
4. května 2007

v Běchovicích II ve 14.00 hod.
v Běchovicích I ve 14.15 hod.

Běh o pohár starosty
aneb Běh za újezdskou sovou

* 20. května 2007 *
(strana 13)

Evropský den parků
V rychlosti, s jakou nyní žijeme, se mnozí nestačíme ani zasta-

vit a potěšit se v dubnu rozkvetlými třešněmi. Natož abychom se
zabývali něčím tak „malicherným“, jako je životní prostředí. Ale
pokusme se zastavit a chvíli sledovat akce pořádané minister-
stvem životního prostředí pod společným názvem Jaro pro Zemi.

S příchodem jara se uskutečnila vernisáž česko-slovenské vý-
stavy fotografií Bílé/Biele Karpaty ve Slovenském institutu v Pra-
ze. Dne 22. března byl Světový den vody a o den později Světový
den meteorologie. V dubnu nám začali zpívat ptáčkové a my
s nimi mohli 1. dubna oslavit Mezinárodní den ptactva. Meziná-
rodní den boje proti hluku proběhl 5. dubna a následoval Světový
den zdraví. V květnu nás čeká Světový den ptačího zpěvu 2. květ-
na a 24. květen byl vyhlášen Evropským dnem parků. Jaro pro
Zemi vyvrcholí 5. června Světovým dnem životního prostředí.

Evropský den parků vyhlásila Federace přírodních a národních
parků Evropy EUROPARC v roce 1999 na počest devadesátého
výročí vyhlášení prvních národních parků v Evropě. 24. května
1909 bylo ve Švédsku zřízeno 9 národních parků, prvních na sta-
rém kontinentě. Z iniciativy Federace evropských parků se od roku
1999 tento den slaví jako Evropský den parků. Správy českých
národních parků a CHKO se k iniciativě připojily od jeho prvního
ročníku. Již v roce 2005 se konalo v České republice celkem 44
různých akcí organizovaných správami národních parků a CHKO.
Uskutečnily se exkurze, výstavy, přednášky, otevírání naučných
stezek, soutěže apod.

Tento den je vhodný k tomu, aby si Evropa onu událost připo-
mněla, a zároveň si uvědomila význam velkoplošných chráněných
území v dnešní moderní době. Do zmíněné kategorie patří nejen
národní parky, ale například i chráněné krajinné oblasti, přírodní
parky, biosférické rezervace apod.

Hlavním smyslem Evropského dne parků je zdůraznění význa-
mu národních parků při záchraně přírodního a kulturního dědictví
evropského kontinentu. Všechny chystané aktivity by se měly tý-
kat propojování přírodních území a lidí s přírodou. A právě k tomu
bude sloužit i nový park v Běchovicích II, kde se budeme moci již
brzy seznamovat s těmi nejkrásnějšími rostlinami.

Jan Jech

Zatímco pracovníci provádějí konečné terénní úpra-
vy, rozkvetly v Běchovickém parku již první květiny
a jarní keře. Než bude park zpřístupněn, vzroste čer-
stvě zasetá tráva a bude zprovozněna kavárna.
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Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA

Dne 2. dubna proběhlo 7. zasedání ZMČ. Celé zně-
ní zápisu je k dispozici na vývěsce ÚMČ a na
www.praha-bechovice.cz.

S ohledem na skutečnost, že se na jednání Zastu-
pitelstva MČ Praha-Běchovice omluvil starosta i mís-
tostarosta a nebyl zmocněn žádný člen zastupitelstva,
který by zasedání řídil, byl po krátkém jednání podán
návrh panem Klůnou, aby jednání řídil pan Michal Ji-
řík. Po tomto návrhu pan Michal Jiřík podal protinávrh
a navrhl Ing. Kočího. O tomto protinávrhu bylo hlaso-
váno nejdříve a na základě přijatého usnesení byl
zmocněn řízením 7. zasedání ZMČ pan Ing. Kočí.

Ing. Kočí konstatoval, že zastupitelstvo je usnášení
schopné. Přítomno je 8 ze 13 zastupitelů.

Po určení ověřovatelů se přihlásil pan Michal Jiřík,
který přednesl návrh usnesení na úpravu návrhu pro-
gramu 7. zasedání ZMČ Praha-Běchovice. Zastupitel-
stvo souhlasí s navrženým programem pouze v bo-
dech 1, 2, 3, 4, 12, 13, 15, 17, 18, 21 a 23, ostatní
body nebude na tomto zasedání projednávat z důvo-
du nepřítomnosti předkladatelů.

Pan Skopal informoval zastupitele o výsledcích prá-
ce výběrové komise ve věci pronájmu částí pozemku
parc. č. 639/1 (žádost pana Zity a pana Bláhy) a pro-
deje bytového domu č.p. 250 a 251.

Zastupitelstvo MČ souhlasí se závěry výběrové ko-
mise a s pronájmy částí pozemků přiléhajících k pří-
zemním bytům pana Pavla Bláhy č.p. 575 a pana To-
máše Zity č.p. 575. Pozemky budou využívány jako
zahrádka. Pronájem bude na dobu neurčitou s výpo-
vědní lhůtou 3 měsíce nebo dohodou. Cena dle sa-
zebníku schváleného ZMČ. Pokud bude zahrádka
oplocena, plot bude shodný s okolními ploty předza-
hrádek. V případě ukončení nájemní smlouvy bude
pozemek uveden do původního stavu včetně odstra-
nění oplocení.

Zastupitelstvo rovněž souhlasí se závěry výběrové
komise ve věci prodeje bytových domů č.p. 250 a 251
a souhlasí s uzavřením kupní smlouvy na prodej byto-
vých domů č.p. 250 a 251 s vybraným zájemcem (By-
tové družstvo Do Panenek).

Za výbor pro výchovu a vzdělávání pan Pošmura
předložil návrh na rozdělení grantů. V diskusi vystou-
pil pan Jiřík s návrhem na úpravu tohoto návrhu u gran-
tu pro 42. ročník běhu Mladé Běchovice na výši dle
původního požadavku. Pan Pošmura se snažil v dis-
kusi k návrhu pana Jiříka obhájit způsob rozdělení

grantů. Dále postupně vystoupili pan Jiřík, Martan, Klů-
na, Požárek a Ing. Kočí. Někteří se připojili k návrhu
pana Jiříka, a někteří požadovali po panu Pošmurovi
vysvětlení ke způsobu rozdělení dalších grantů. Ing.
Kočí ukončil diskusi a vyzval pana Jiříka, aby před-
nesl svůj protinávrh (pan Pošmura se nemohl ztotož-
nit s návrhem pana Jiříka na opravy v původním ná-
vrhu, takže se o návrhu pana Jiříka hlasovalo jako
o protinávrhu).

Zastupitelstvo MČ souhlasí s rozdělením grantů na
rok 2007 tak, jak bylo navrženo výborem pro výchovu
a vzdělávání dne 12. 3. 2007 s provedením změny
v návrhu tak, aby bylo dáno 8000 Kč na 42. ročník
běhu Mladé Běchovice, a 1000 Kč bylo přidáno brus-
lařskému kroužku a 1000 Kč bylo přidáno tanečnímu
kroužku.

Pan Pošmura zastupitele dále informoval o žádosti
ředitele ZŠ a MŠ Běchovice o schválení rozdělení hos-
podářského výsledku ze zdaňovací činnosti za rok 2006.
Zastupitelstvo souhlasí s rozdělením hospodářského
výsledku ve výši 131 457,70 Kč tímto způsobem:

částka 110 000,00 Kč  – rezervní fond
částka 21 457,70 Kč  – fond odměn.

Ing. Kočí uvedl bod jednání programu o nájemní
smlouvě na sportovní areál Na Korunce a přednesl
text návrhu usnesení o nájmu a provozování sportov-
ního areálu Na Korunce s občanským sdružením Tě-
lovýchovná jednota SOKOL Praha-Běchovice II.

V diskusi měl pan Požárek připomínku k tomu, že
občanské sdružení (dle sdělení pana Urbana na pora-
dě zastupitelů) má problém s nájemcem areálu, a divil
se, proč nepřišel toto vysvětlit na zasedání. Dále vy-
slovil obavu z možnosti zranění návštěvníků areálu
s ohledem na skutečnost, že ještě nejsou odstraněny
některé nedodělky. Na neupravených plochách se na-
chází kupříkladu kameny. K těmto skutečnostem se
postupně v diskusi vyjádřili tajemník úřadu, Ing. Kočí,
Ing. Kos a pan Požárek. Usnesení nebylo přijato.

Ing. Kočí přednesl návrh usnesení na pronájem
části pozemku parc. č. 1230/1 v kat. území Běchovice
(200 m2) na základě žádosti firmy Chládek a Tintěra.
Dále na pronájem části pozemků parc. č. 190 a 191
na základě žádosti firmy Brtek a pronájem části po-
zemků parc. č. 191, 197, 198, a 200 (cca 1100 m2) na
základě žádosti firmy Starkon pro oplocení stavby. Za-
stupitelstvo s pronájmy souhlasí za cenu dle platného
ceníku.

Pan Skopal informoval o stížnosti paní Kropáčkové
na stavebně-technický stav bytu v č.p. 8, ul. Česko-
brodská. Zastupitelstvo souhlasí s přestěhováním paní
Kropáčkové a pana Zemana z č.p. 8 do bytu č. 11
v nově postavených obytných domech v ulici Česko-
brodská č.p. 575.
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Pan Skopal dále informoval o potřebě pověřit oso-
bu, která bude zastupovat MČ při jednáních společen-
ství vlastníků v bytových domech č.p. 574 a 575 ul.
Českobrodská a přednesl návrh usnesení na zajištění
osoby, která bude plnit roli vlastníka deseti bytových
jednotek a podílu na společných částech bytových
domů č.p. 574 a 575, které jsou ve vlastnictví MČ Pra-
ha-Běchovice (vlastnictví hl. m. Prahy, svěřená správa
nemovitostí ve vlastnictví obce MČ Praha-Běchovice),
v souvislosti s uplatňováním práv a povinností dle zá-
kona č. 72/1994 Sb., ve znění pozdějších předpisů. Po
přednesení návrhu na usnesení v diskusi vystoupil pan
Michal Jiřík s připomínkou, zda nebude lepší jmenovat
jednu konkrétní osobu, která by se mohla za MČ rov-
něž ucházet o místo ve výboru společenství vlastníků.
V neřízené krátké diskusi k této připomínce vystoupil
také tajemník úřadu a vysvětlil úskalí takového kroku.

Zastupitelstvo pověřuje starostu MČ (v případě ne-
přítomnosti starosty místostarostu) plněním role vlast-
níka deseti bytových jednotek a podílu na společných
částech bytových domů č.p. 574 a 575, které jsou ve
vlastnictví MČ Praha-Běchovice.

Zastupitelstvo současně zmocňuje starostu (v pří-
padě nepřítomnosti starosty místostarostu), aby tímto
úkolem písemně pověřil některého pracovníka úřadu
MČ, předsedu bytové komise, nebo některého zastu-
pitele.

Pan Jáchym informoval přítomné o jednání sociální
komise, která se sešla 26. 3. 2007 a přednesl návrh
na usnesení, která sociální komise doporučuje při-
jmout. Jedná se o návrh na obsazení uvolněného bytu
v DPS, a dále o návrh na schválení nového systému
přijímání žádostí o přidělení bytu v DPS.

Zastupitelstvo souhlasí, aby uvolněný byt v budově
DPS č.p. 557 po paní Jaroslavě Čadkové byl pronajat
paní Marii Voříškové a ukládá ředitelce DPS uzavřít
nájemní smlouvu s paní Voříškovou s nájemným ve
výši 55 Kč /m2 podlahové plochy bytu měsíčně. Ná-
hradníkem pro případ neobsazení bytu je paní Vladi-
míra Mlčochová.

Zastupitelstvo souhlasí s návrhem sociální komise,
aby přijaté žádosti o přidělení nájemního bytu v DPS
č.p. 564 a 557 byly vyřazeny z evidence vždy k 31. pro-
sinci roku, ve kterém byly podány, s tím, že pro pří-
padné přidělení uvolněného bytu budou posuzovány
vždy jen ty žádosti, které byly podány od 1. ledna toho
roku, ve kterém se o přidělení bytu rozhoduje.

Ředitelka CSS Běchovice oznámí tuto změnu všem
dosavadním žadatelům.

Pan Martan, nový předseda komise pro dopravu
a rozvoj, stručně informoval o práci komise, a dále vy-
zval zastupitele k tomu, aby předkládali své návrhy pro
tvorbu nového územního plánu.

Podle zápisu Josefa Jáchyma

AUTOŠKOLA
Lubomír Bartoš

v základní škole v Běchovicích

Provádíme výuku a výcvik skupiny AM, A1, Ao, An, B, B+E,
školení řidičů referentů, kondiční jízdy

Akční nabídka pro všechny: Sk. B za 7000 Kč
Možno i na splátky!!!

Jezdíme s moderními vozidly Mitsubishi Lancer, Škoda Fabia, Octavia, Felicia,
Ford Focus, Lancia Delta a motocykly Kawasaki ER5 a Jawa.

100% individuální přístup ke každému zájemci i co se místa a času jízd týče.

Kontakt:

T-Mobile: 737 76 00 38, 603 829 731
Vodafone: 774 302 965
O2: 606 326 7898
http: www.autoskolapasecky.cz
E-mail: radek.pasecky@centrum.cz
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Ondřej Martan

Budou Běchovice lukrativní čtvrtí Prahy?

 ZASTUPITELÉ MČ PRAHA-BĚCHOVICE

Ondřej Martan byl zvolen členem
zastupitelstva v loňských volbách
do zastupitelstev obcí. Kandidoval
za politickou stranu SNK-ED, jinak
je bez politické příslušnosti. Od ob-
čanů Běchovic obdržel 239 hlasů
(9,33%), což mu vyneslo 1. pozici
za stranu SNK-ED. Je členem ko-
mise pro dopravu, dopravní stavby
a rozvoj městské části.

Základní školu jste navštěvoval
v Běchovicích?

Ano, ale pouze do sedmé třídy.
Potom jsem chodil na gymnázium
do Čakovic.

Jak vzpomínáte na dobu, kdy
jste byl na ZŠ v Běchovicích? Kam
jste s kamarády chodili?

Moc už si nevzpomínám, je to už
docela dávno. Pamatuji si, že jsme
trávili dost času na bruslích. Tehdy
díky rozbitým silnicím hlavně v že-
lezničním podchodu. Ty silnice se
zlepšily, ale na brusle to pořád není.

Jak jste viděl Běchovice tenkrát
a teď? Co všechno se změnilo
a jakým způsobem?

Co se týče změn, je to obrat
o 180 stupňů. V Běchovicích se mi
líbí a považuji je za perfektní byd-
lení. Mám za to, že se jednou z nich
stane velmi lukrativní čtvrť. Nemys-
lím si, že by se něco zhoršilo, jsou
jenom věci, které bych změnil.
A v tom je rozdíl. Co se možná zhor-
šilo, jsou pocity lidí v Běchovicích
II. Myslím, že lidé si časem vypěs-
tovali určitou skepsi k rozhodnutím
přicházejícím z Běchovic I.

Měl jsem možnost mluvit s ně-
kolika lidmi o budovaném parku
v Běchovicích u silnice Českobrod-
ská. Názory na něj jsou vcelku roz-
pačité. Jaký vy na to máte názor?

Ten park je momentálně docela
aktuální téma. Mnoho lidí (zejmé-
na lidé, kteří nejsou z Běchovic II)
ho propaguje jako dobrý nápad,
a já popravdě řečeno nechápu proč.

Ve čtvrti, kde má každý zahradu,
mi přijde nesmysl budovat něco po-
dobného, nehledě na částku, která
do projektu byla vložena. Jeho
umístění u rušné Českobrodské
ulice pak také nebude zrovna vý-
hra pro návštěvníky.

Českobrodská by ale měla být
v budoucnu odkloněna a měl by být
v parku klid.

Odklon ulice Českobrodská je na
dlouhé povídání. Problém je hlav-
ně v různých podrobnostech reali-
zace. Jasné ale je už teď, že řeše-
ní, které je navržené na stole, není
úplně optimální (a to zejména pro
Běchovice I) a zásadně neřeší kom-
plexní dopravní situaci v Běchovi-
cích.

Na začátku rozhovoru jste říkal,
že byste rád některé věci změnil.
O které se jedná? Předpokládám,
že to souvisí s vaší činností v ko-
misi pro dopravu, dopravní stavby
a rozvoj městské části.

Ani ne tak přímo se zmíněnou
komisí, jako spíše s celým účinko-
váním na úřadě. Nebylo to moje nej-
větší přání jít trávit svůj volný čas
na úřad. Měl jsem ale pocit, že ne-
funguje všechno tak, jak bych si
představoval. Mám pocit, že mini-
málně lidé, kteří mě zvolili, si to
myslí také. Je to bohužel reziduum
některých našich předchůdců, že

musíme na téměř každém zastupi-
telstvu řešit nesmyslné problémy,
které ovšem nelze jen tak zamést
pod koberec a které by obec moh-
la těžce odskákat. Někdy jsou jed-
nání pěkně frustrující.

A prozradíte nějaké konkrétní
změny, které byste chtěl prosadit?

Změnit k lepšímu se dá praktic-
ky cokoliv. To, na čem bych se chtěl
hlavně podílet, je zlepšení v efek-
tivnosti přijatých usnesení a celko-
vém zefektivnění chodu Běchovic.
Zatím mám pocit, že jedu na chro-
mém oslovi. Až to bude dostihový
kůň nebo možná postačí zdravý
obyčejný kůň, tak budu spokojený.

Mám ještě jednu otázku. Co ří-
káte na to, že by se měl úřad stě-
hovat do nové budovy, která by
měla stát místo starého statku?

S touhle akcí je to momentálně
poněkud teplejší než horké. Nad
některými kroky visí otazník.

Na závěr poslední otázka. Co
byste vzkázal čtenářům Života Bě-
chovic?

Ať věří svým zastupitelům, a ze-
jména pak těm z SNK-ED (úsměv).
Nejde o stranu, ale o to, jak se věci
budou dál odvíjet. Začínám mít po-
cit, že se postupem času ovzduší
trošku čistí a že se přece jen ten
osel pomalu rozbíhá. Snad mu zase
někdo v nestřežené chvíli nepod-
razí nohy.

To je vše. Já děkuji za rozhovor
a budu se těšit zase někdy.

Já taky děkuji a zdravím občany
Běchovic.

Připravil Adam Lázenský

Hledám výměnu bytu
státní 2+KK, Praha-Stodůlky,

2 min. od metra B,
vše na dosah,

za byt v této lokalitě.

Děkuji předem za nabídky.
Tel: 607 536 607
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Do redakce jsme dostali několik dopisů, ve kterých
se nás, stejně jako pan Stanislav Doležel, ptáte na
konkrétní problémy s přihlašováním studní. Na vaše
dopisy souhrnně odpověděla Mgr. Lucie Mikšíčková.

Pokud nemáte platné povolení k odběru podzem-
ních vod ze studny či platné stavební povolení, je nut-
né dodatečně uvést vše do pořádku. Měli byste tedy
podat žádost o vydání chybějících dokumentů.

1) Pokud k vaší studni existuje stavební povolení,
je potřeba přiložit kopii stavebního povolení k žádosti
o povolení k odběru podzemních vod, o které budete
žádat. Pokud rozhodnutí o stavebním povolení nena-
jdete ve svých dokladech, podívejte se do archivu úřa-
du městské části, ve které se vaše studna nachází.
Každá městská část schraňuje dokumentaci ke stav-
bám na svém území. V tomto případě byste tedy žá-
dali pouze o povolení k odběru podzemních vod.

2) Pokud se k vaší studni žádné doklady nedocho-
valy a studna byla vybudována po roce 1955, je po-
třeba zažádat jak o vydání nového stavebního povo-
lení, tak o povolení k odběru podzemních vod.

3) Pokud máte platné povolení k odběru podzem-
ních vod i stavební povolení, není potřeba znovu žá-
dat, tato povolení platí i nadále. Toto se týká studen
vybudovaných zejm. v devadesátých letech. V rozhod-
nutí musí být výslovně uvedeno, že bylo vydáno sta-
vební povolení a povolení k odběru podzemních vod.

4) Domovní studny vybudované před rokem 1955
není třeba legalizovat, žádné povolení k čerpání vod
z těchto studen není nutné. Prosím proto všechny
majitele těchto historických studní, aby nepodá-
vali žádost o povolení k odběru podzemních vod,
protože je to opravdu naprosto zbytečné. Stačí mít
u sebe jakýkoliv doklad prokazující stáří studny. Stud-
ny byly stavěny automaticky se stavbou domu jako
zdroj pitné vody. Dokladem o stáří studny tedy může
být jakýkoliv dokument k domu, na kterém je uveden
rok (před rokem 1955). Pokud žádný takový doklad
nemáte, postačí svědecká výpověď sousedů. Na vo-
doprávní úřad nic nepředkládáte. Jen v případě kont-
roly byste se prokázali dokladem, který máte u sebe.
Pouze osoby používající vodu z historických studen
k podnikatelským účelům musí své studny legalizo-
vat, tj. zažádat o vydání povolení k odběru podzem-
ních vod a o vydání stavebního povolení.

Pár dobrých rad pro vyplnění žádosti

• Účel užití: je potřeba co nejpřesněji specifikovat,
k jakému účelu je voda ze studny používána, např.
zálivka zahrady, splachování WC, užitková voda pro
rekreační objekt, individuální zásobování domácnosti
pitnou vodou apod.

• Název katastrálního území: Běchovice.
• Typ odběrného objektu: studna (kopaná studna),

vrt (vrtaná studna).
• Počet měsíců v roce, kdy se voda odebírá: je

závislý na účelu užití, v případě odběrů pro zásobová-
ní domácnosti je to zpravidla 12 měsíců, pokud se však
nejedná o rekreační objekt, který zpravidla není uží-
ván celý rok. U zalévání zahrady se většinou počítá
šest měsíců.

• Množství odebraných vod: pro zalévání zahrady
se uvažuje v závislosti na tom, zda je zahrada osáze-
na pouze trávou a stromy (4 m3/rok/100 m2) nebo zda
se jedná o zahradu okrasnou (16 m3/rok/100 m2).
U odběrů vody do domu se v závislosti na účelu užití
počítá se spotřebou 16 m3/rok/osoba u domů pouze
s výtoky, až do 56 m3/rok/osoba u odběrů, které slouží
k zásobování domu pitnou vodou.

• Doba, na kterou je o nakládání s vodami žádá-
no: musí být podle vodního zákona časově omezena.
U malých odběrů, zpravidla u použití vody ze studny
pro zalévání zahrady, se povolení vydává na dobu exis-
tence vodního díla. To znamená, že dokud studna bude
existovat a bude ve stavu odpovídajícím odběru vod,
je možno vodu čerpat. U ostatních odběrů se čerpání
podzemních vod povoluje většinou na dvacet let.

• Žádost by měla být podepsána všemi žadateli.
Žadatelem je každá osoba, která je vlastníkem či spo-
luvlastníkem pozemku. V případě, že o povolení žádá
jiná osoba, je nutno mít plnou moc od majitele pozemku.

Stavební povolení vám bude vydáno formou potvr-
zení o existenci stavby podle § 125 odst. 2 zákona
č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním
řádu (stavební zákon), což je asi nejjednodušší způ-
sob, jak lze nahradit chybějící stavební povolení.

Doklady, které je třeba přiložit k žádosti.

• Kopie katastrální mapy s vyznačením umístění
studny. Kopie nemusí být ověřena a může být i starší,
podmínkou je však aktuálnost rozlohy a tvaru parcely.
Katastrální mapu nahradí také geometrický či situační
plán, např. z dokumentace k rodinnému domu. Pokud
v mapě studna není vyznačena, je nutno ji zakreslit
a okótovat, tj. změřit alespoň dvě vzdálenosti od domu nebo
od plotu, aby bylo zřejmé umístění studny na pozemku.

• Dokumentace studny. Potvrzení o existenci stav-
by lze vydat pouze při předložení pasportu stavby. Proto
je nutné k žádosti přiložit nákres průřezu studnou (pří-
klad je na obrázku). Z nákresu musí být zřejmé, jak je
studna hluboká, jaký má průměr, jestli je kopaná či vr-
taná, kolik cm vystupuje studna nad povrch, a pokud
je to možné, kolik je ve studni vody.

• U studen sloužících jako zdroj pitné vody by měl
být přiložen rozbor vody ne starší než 2 roky.

• Hydrogeologický posudek většinou není nutné po-
řizovat. Většina žadatelů o vydání dodatečného povo-
lení k odběru podzemních vod má studny na svých

DOTAZY ČTENÁŘŮ
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zahradách již velmi dlouhou dobu a případné problé-
my vyžadující hydrogeologické posouzení by se již v mi-
nulosti projevily. Samozřejmě se mohou vyskytnout pří-
pady, kdy je vyjádření hydrogeologa opravdu nezbytné.

Kam předložit žádost o povolení k odběru pod-
zemních vod ze studny.

Všichni obyvatelé Běchovic spadají pod vodo-práv-
ní úřad MČ Praha 21, Staroklánovická 260, 190 16 Pra-
ha-Újezd nad Lesy. Své žádosti proto posílejte
poštou nebo předkládejte osobně na podatelnu MČ
Praha 21, a to pokud možno co nejdříve. Na konci roku
2007 by každý odběratel podzemních vod ze studny
měl mít v ruce platné povolení!

Mgr. Lucie Mikšíková,
vodoprávní úřad MČ Praha 21

Kopaná studna, parc. číslo 3484/1, k.ú. Běchovice

Pozvánka

Tradiční pietní akt u pomníků padlých se
uskuteční

v pátek 4. května.
Poklonit se padlým a zavzpomínat na ně

 můžete přijít s námi a se žáky základní školy.

Slavností položení věnců
v Běchovicích II proběhne ve 14.00 hodin.

Krátký program a projev
v Běchovicích I bude začínat ve 14.15 hod.

u pomníku padlých v parku ve Výjezdové ulici.

Těšíme se na účast všech,
kteří nezapomněli na válečné hrůzy.

Key Point
Centrum splněných přání

Pro měsíc Květen vám přejeme mnoho sluníčka
a dobrou náladu.

AKCE  USB  Bluetooth adapter za 299 Kč.
Dodáváme jen kvalitní sortiment
za nejlepší možné ceny.

- počítačové sestavy dle vašich přání
- příslušenství, tonery, spotřební materiál
- servis a upgrade PC
- drobné opravy mobilů a nastavení
- spotřební baterie a akumulátory
- baterie a veškeré příslušenství k mobilním telefonům
- prodej autoalarmů a centrálních zamykání vozidel
- objednávky rychlého a dostupného připojení na internet

(oblast Praha-Běchovice)

Výprodej starých zásob a to již od 5 Kč.

Nevíte si rady s počítačem nebo mobilem zavolejte nebo přijďte
Servis PC v prodejně nebo i vás doma

My Key, spol. s r.o. Podnikatelská 553         tel.: 267 063 660
Areál VÚ stanice 109 směr Palmovka       mobil: 728 191 979
Praha 9 - Běchovice                  e-mail: prodejna@mykey.cz

Během května bude otevřen areál Na Korunce, Park Běcho-
vice a rovněž dojde k napuštění vodní nádrže Jalovka.
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Občanské sdružení Neposeda nabízí vzdělávací
a poradenský program.

Projekt je určen pro maminky či tatínky na rodičov-
ské dovolené, ale i po ní, kteří se během půl až jedno-
ho roku chystají zpátky do zaměstnání a chtějí si oprášit
anebo získat další dovednosti, aby obstáli při hledání
nového zaměstnání i v něm. Projekt je určen osobám
s trvalým pobytem v hl. m. Praze, zejm. ze správního
obvodu Praha 21. První část blokových kurzů zakon-
čujeme touto nabídkou:

NEPOSEDA NABÍZÍ

„PARTNER PRO VAŠI STAVBU“

S TAV E B N I N Y  K R U T S K Ý
ŠKVORECKÁ 871, ÚVALY 281 980 193–4, 724 790 791, 602 384 790

www.krutsky.cz  e-mail: stavebniny@krutsky.cz
!!! DOPRAVA AUTOMOBILEM MAN S HR ZDARMA !!!

Na letní tábor!
Labské pískovce u Děčína – chatový tábor Chřibská.

Táborová základna se nachází v malebné roman-
tické přírodě krajiny na rozhraní Labských pískovců a
Lužických hor, nazývané České Švýcarsko.

Tábor je vybaven sociálním zařízením včetně sprch
s teplou vodou. Zdrojem pitné vody je veřejný vodovod.

Jídelna je pro 120 strávníků, vhodná též pro různý
kulturní program.

Celý areál je oplocen, součástí je volejbalové hřiš-
tě. Koupání v rybníku 300 metrů od tábora a další na
veřejném koupališti cca 2 km od tábora.

Po celou dobu bude na táboře přítomen zdravotník.
Hlavní vedoucí má akreditaci ministerstva školství,

mládeže a tělovýchovy.

Vedoucí tábora:
Martina Mészárosová-Vlková (724 033 607)

Termín: 30. června – 14. července 2007
Podmínka: Věk dítěte od 6 do 15 let

KAM O PRÁZDNINÁCH? Ubytování: v chatkách pro čtyři osoby
Stravování: 5x denně
Doprava: smluvním autobusem z Prahy 7
Program: celotáborová etapová hra, noční hry,

táboráky, sport, výlety, koupání
a spousta her a soutěží.

KVĚT – sdružení klubu dětí a dětských domovů v ČR,
Senovážné nám. 24, 116 47 Praha 1

www.folkovykvitek.cz
MartinaVlkova@email.cz

✓ Cihlový zdící systém POROTHERM, přesné tvárnice YTONG, šedé tvárnice H+H, cihly, překlady, stropní systém
HURDIS, MIAKO

✓ Cement, vápno, sádra, suché maltové směsi, omítky, štuky, betony, lepidla, sanace, keraštuk
✓ Střešní tašky KM BETA, KB BLOK, BRAMAC, TONDACH, střešní okna VELUX, latě, fólie, střešní šindel
✓ Tepelná izolace ORSIL, ISOVER, polystyren RIGIPS, hydroizolace, lepenky, tekuté lepenky
✓ Fasádní zateplovací systém, omítky, barvy PRINCE COLOR, PRIMALEX, RELIUS
✓ Komínový systém SCHIEDEL, stavební chemie DEN BRAVEN – akrylát, silikon, bitumen, PU pěna, atd.
✓ Hutní materiál, betonářské sítě, žebírková ocel, I a U profily, stropní nosníky, kovové zárubně
✓ Betonové plotovky KB BLOK, ztracené bednění, ploty, pletivo
✓ Betonová dlažba, obrubníky, palisády, zahradní architektura BEST - záruka 20 let
✓ SÁDROKARTON – kompletní systém – desky, profily, upevňovací prvky, šrouby atd...
✓ Fasádní a vnitřní barvy PRIMALEX, PRINCE COLOR, RELIUS, barvy na kov a na dřevo
✓ Míchačky, nářadí, žebříky, ochranné pracovní pomůcky, barvy, spojovací materiál, atd...

✓ Tónovaní omítek a barev PRINCE COLOR, PRIMALEX A RELIUS na počkání
✓ Rozvoz materiálu automobily 2x Man s hydraulickou rukou, VOLVO s HR, Liaz s HR
✓ Kamionové dodávky po celé ČR
✓ Kompletní zásobování staveb
✓ Výpočet materiálu pro vaši stavbu, cenová kalkulace, individuální cenové nabídky
✓ Montáž střešních oken Velux – pro RD zdarma (5% DPH)

! !  ZAJÍMAVÉ CENOVÉ AKCE A SLEVY – INFORMACE
NA WWW.KRUTSKY.CZ nebo v PRODEJNĚ STAVEBNIN ! !
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1.Blokové kurzy probíhají vždy od 9.00 do 12.30 hodin

•   Anglický jazyk pro pokročilé. Obnovení dosavad-
ních znalostí a rozvoj konverzačních schopností.

st 9. 5. 2007 út   15. 5. 2007
čt 10. 5. 2007 st   16. 5. 2007

pá 11. 5. 2007 čt   17. 5. 2007

•   Německý jazyk. Obnovení dosavadních znalostí
a rozvoj konverzačních schopností.

po 14. 5. 2007 čt   24. 5. 2007
pá 18. 5. 2007 po   28. 5. 2007
po 21. 5. 2007 čt   31. 5. 2007

•   Práce s počítačem a internetem. Zaměřeno na
praktickou obsluhu MS Word, MS Excel, MS Power-
Point.

út 5. 6. 2007 út   12. 6. 2007
čt 7. 6. 2007 čt   14. 6. 2007

pá 8. 6. 2007 pá   15. 6. 2007

•   Jak na návrat do zaměstnání. Jak úspěšně zvlád-
nout návrat do zaměstnání v rodině a jak na pohovoru.

út 19. 6. 2007 po   25. 6. 2007
čt 21. 6. 2007 út   26. 6. 2007

pá  22. 6. 2007 st   27. 6. 2007

Můžete si vybrat libovolný počet kurzů a po úspěš-
ném absolvování jednotlivého blokového kurzu získá-
te osvědčení.

2. Odborné poradenství spojené především s návra-
tem do zaměstnání během i po absolvování kurzu.

Možnost využití podpůrných služeb – dohled nad
dětmi předškolního věku v průběhu kurzu.

Bezplatné vzdělávací programy a poradenství se ko-
nají v prostorách Nízkoprahového klubu Autobus, Čes-
kobrodská 1, 190 11, Praha-Běchovice.

Těšíme se na vás
Melanie Zajacová, předsedkyně sdružení,

Věra Jílková,
sociální pracovník (tel. č. 724 238 203)

info@neposeda.org, http://www.neposeda.org/vpp

KVĚTEN V BĚCHOVICÍCH

Vážení spoluobčané. Dovolte mi, abych vám sdělil
informace o vybraných akcích, které se uskuteční
v měsíci květnu. Tradiční pietní akt u pomníků padlých
v obou částech obce proběhne 4. května. Vzpomene-
me a vzdáme úctu běchovickým občanům, kteří položi-
li své životy ve světových válkách a Pražském povstá-
ní. Položili své životy pro život náš a našich dětí. Vzdej-
me společně čest jejich památce v časech uvedených
na první stránce Života Běchovic.

Kolem poloviny května nás čekají tři příjemné udá-
losti. Uskuteční se slavnostní otevření Parku Běchovi-
ce 2006, vybudovaného s přispěním fondů EU. Jediný

nový dvouhektarový park na území hl. m. Prahy. Jsem
přesvědčen, že většina běchovických občanů ocení zkul-
turnění našeho životního prostředí, kdy nový park na velmi
dobré úrovni nahradil bývalé pole zarostlé lebedou.

Připravujeme i slavnostní otevření nově zrekonstruo-
vaného sportovního areálu Na Korunce. Nájemcem
a provozovatelem areálu bude občanské sdružení Sokol
Běchovice 2. V areálu zatím, do odstranění vad a nedo-
dělků, probíhá zkušební provoz, který přispěje
k bezproblémovému provozu sportovního areálu po jeho
slavnostním otevření. Od té doby jej bude moci využívat
i veřejnost. Sportovní areál Na Korunce je další skvost,
který byl na území obce pro občany vybudován.

Třetí příjemnou událostí bude otevření zrekonstru-
ované vodní nádrže Jalovka a jejího okolí. Pro běcho-
vické občany bude předán hezký rekreačně odpočin-
kový kout Běchovic.

Blíží se druhá květnová neděle (13. 5.), a s ní jeden
z nejhezčích svátků – Den matek. Dovolte mi proto
závěrem, abych popřál všem běchovickým maminkám
hodně zdraví a lásky. Lásku, kterou vrchovatými hrst-
mi rozdáváte nám, vašim dětem. Buďte nám nadále
oporou a útočištěm, ke kterému vždy utíkáme, když je
nám nejhůře. Vy máte vždy pro nás pochopení a heb-
kou laskající dlaň. Díky, maminko a díky všem mamin-
kám. Buďte nám ještě dlouho takovým útočištěm
a oporou.

Ing. Jiří Santolík,
starosta MČ
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Odbor životního prostředí a dopravy Městské části
Praha 21 chce pro občany zajistit svoz bioodpadu od
každé nemovitosti.

Jaký bioodpad se likviduje?
Bioodpad ze zahrad a údržby veřejné zeleně:
– listí, tráva, plevel, spadané ovoce
– zbytky rostlin (kořeny a listy zeleniny, květiny)
– větve keřů i stromů (posekané i pořezané)

Bioodpad z domácnosti:
– zbytky ovoce a zeleniny
– čajové sáčky
– kávová sedlina
– skořápky z vajec

Co do sběrné nádoby nepatří?
– tekuté zbytky jídel, jedlé oleje
– kosti, maso, uhynulá zvířata
– biologicky nerozložitelné látky a jiné odpady

Do čeho se bude rostlinný odpad ukládat?
Od svozové firmy Pražské služby, a. s., dostanete

zdarma sběrnou nádobu Compostainer, která je urče-
na na ukládání bioodpadu. Jedná se o dva typy sběr-
ných nádob 120 litrů nebo 240 litrů. Vývoz sběrné ná-
doby je 1x za 14 dní.

Není to moc dlouhá doba na vývoz sběrné nádoby–
1x za 14 dní?

Ne, není. Jedná se o speciálně vyrobenou nádobu
na odkládání bioodpadu. Compostainer je na bočních
stěnách opatřen velkým množstvím malých otvorů,
a ty slouží pro přívod vzduchu (kyslíku), a dochází tak
k odpařování vlhkosti. Žádného zápachu z nádoby se
nemusíte obávat.

Ve který den se svoz uskuteční?
Svoz sběrné nádoby bude každý lichý týden v so-

botu, aby bylo doma co nejvíce lidí.

Musím si nechat sběrnou nádobu vyvážet po celý rok?
Samozřejmě ne. Záleží na každém z nás, v jakých

měsíčních intervalech chcete sběrnou nádobu vyvá-
žet. Může to být 4 až 12 měsíců v roce.

Jaké výhody to bude mít?
Především nemusíte sledovat, kdy bude úřad při-

stavovat kontejnery na rostlinný odpad. Nemusíte vo-
zit odpad na stanoviště kontejneru a přemýšlet, zda
není kontejner přeplněný. Vložíte odpad do nádoby
u domu a dále se nemusíte o nic starat. Nemusíte rost-
linný odpad vozit do sběrného dvora v Horních Počer-
nicích nebo do kompostárny v Malešicích.

Kolik bude stát vývoz sběrné nádoby?
Kompletní ceník je uveden na následující stránce.

Uvedla bych, že průměrná cena při objednaném celo-
ročním svozu (12 měsíců) činí u 120litrové sběrné ná-
doby za jeden měsíc cca 50 Kč. U 240 litrové sběrné
nádoby vyjde cena na 89 Kč za jeden měsíc.

Za jakých podmínek a odkdy by svoz bioodpadu začal
fungovat?

Záleží na tom, kolik občanů bude mít o tuto službu
zájem. Aby to pro Prahu 21 svozová firma Pražské
služby uskutečnila, musí mít o třídění bioodpadu zá-
jem alespoň 300 občanů. Svoz odpadu by začal prav-
děpodobně od května 2007.

Kde se dozvím další informace nebo si mohu sběrnou
nádobu objednat?

Veškeré informace týkající se akce bioodpad se
dozvíte na

Úřadu městské části Praha 21
Odbor životního prostředí a dopravy
Odpadové hospodářství – Martina Nejtková
(tel.: 281 012 943)
Staroklánovická 260
190 16 Praha-Újezd nad Lesy
martina.nejtkova@praha21.cz
www.praha21.cz

Pokud budete mít zájem, obstaráme sběrnou ná-
dobu Compostainer k nahlédnutí.

Když se rozhodnu tuto službu využít, musím kontak-
tovat firmu Pražské služby?

Samozřejmě ne. Tuto smlouvu si vyplníte na Odbo-
ru životního prostředí ÚMČ Praha 21, a ten ji pošle na
firmu Pražské služby, a. s. Sběrná nádoba vám bude
přivezena na základě uzavřené smlouvy.

Tímto žádáme občany Běchovic, aby se obrátili na
výše uvedenou adresu, telefonicky nebo e-mailem, zda
by měli zájem o třídění bioodpadu nejpozději do
20. května 2007. Pokud bude dostatečný počet zá-
jemců, vyzveme vás k vyplnění smlouvy.

Postupem času bychom chtěli zrušit problematické
přistavování kontejnerů na rostlinný odpad.

Martina Nejtková,
OŽPD ÚMČ Praha 21

MÁTE ZÁJE O SVOZ BIODPADU?

Klub malý Neposeda pro rodiče s dětmi
úterý 10.00 – 12.00 a čtvrtek 10.00 – 12.00

Českobrodská 1, Praha-Běchovice
www.neposeda.org
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Nádoba 120 l

12 měsíců 595 Kč
11 měsíců 550 Kč
10 měsíců 500 Kč
9 měsíců 463 Kč
8 měsíců 412 Kč
7 měsíců 357 Kč
6 měsíců 305 Kč
5 měsíců 256 Kč
4 měsíce 208 Kč

Nádoba 240 l

12 měsíců 1071 Kč
11 měsíců 982 Kč
10 měsíců 892, 50 Kč

9 měsíců 803 Kč
8 měsíců 714 Kč
7 měsíců 625 Kč
6 měsíců  535, 50 Kč
5 měsíců 446 Kč
4 měsíce 357 Kč

Ceny svozu bioodpadu v roce 2007. Ceny jsou uvedeny včetně DPH.

Zveme vás do nově otevřeného

SECOND HANDU
v Mýtní ulici u MŠ.

Nabízíme široký sortiment dětského i dámského textilu
 za příznivé ceny.

Otevírací doba:

Pondělí až pátek

10.00 – 17.00 hod.

Sobota, neděle – zavřeno

Těšíme se na vaši návštěvu.

Z FOTOKRONIKY OBCE

V ulici, která se dříve jmenovala Xaverovská, nyní Výjezdová, začaly
vyrůstat domky po roce 1940.

4

5

3

2
1
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Škola v dubnu
• Druhý ročník Noci s Ander-

senem skončil úspěchem. Cel-
kem 95 malých nocležníků pře-
spalo z pátku na sobotu 31. břez-
na ve společnosti dobré knihy
buď v místní knihovně, nebo ve
škole či školce. Tomu všemu

předcházel pestrý program plný soutěží, četby knih, noč-
ní bojovka i pozorování hvězdné oblohy astronomickým
dalekohledem. Noc s Andersenem začala tradičně sáze-
ním stromu – Pohádkovníku. Letos jsme jej zasadili na
školní zahradě a stejně jako loni do jeho kořenů uscho-
vali zprávu pro příští generace. Jménem školy děkuji všem
pořadatelům za vydařenou akci pro děti. Děkuji panu
Kočímu za darovaný strom – javor.

• Putovní pohár pro nejrychlejšího běžce do schodů
při tradičním závodě Běchovická šestašedesátka (to-
lik je schodů od sklepa na půdu) si pro letošek odnesl
Tomáš Mauer z 9. třídy. Gratuluji, a všem paním učitel-
kám, které mají na chodbách dozor, ukládám, aby si
na něj dávaly pozor!

Jaroslav Svátek, ředitel školy

Bylo těsně po velikonočních svátcích a naše mateř-
ská škola vycestovala na školku v přírodě do Českého
ráje. Po hodinové cestě autobusem jsme vystoupili
v malé vesničce Skokovy, která byla obklopena lesy,
loukami plnými blatouchů, pasoucích se koní a hájů
plných sasanek. Celou tu nádheru zaštítily skály v po-
zadí a čistý vzduch.

Po ubytování, dobrém obědě a vřelém přivítání ma-
jiteli penzionu si děti chvilku odpočinuly a potom se
vydaly na 5 km dlouhou procházku do okolí skal a sta-
rého mlýna. Cestou jsme potkali slepýše, ještěrky, káně,
brouka tesaříka a další zvířátka, která v dnešní době
jsou ohroženými druhy.

Svačinkou, zpíváním a pozorováním nádherné pří-
rody nám cesta rychle uběhla, a než se děti nadály,
byla večerka.

Letos se již po šestnácté uskuteční na Konopišti fes-
tival Folkový kvítek. Dne 19. května v krásném prostře-
dí zámecké zahrady mimo jiné vystoupí Děda Mládek
Illegal Band, Vlasta Redl, Jarda Samson Lenk, Žal-
man a spol., Ivan Hlas TRIO, Wabi Daněk a Miloš Dvo-
řáček, Nezmaři, Jarret, Poutníci, Schovanky, Lenka
Filipová, Taxmeni, Bufy, Semtex, Pavel Dobeš a další.
Přijďte se pobavit na sedmnáctihodinový maraton pís-
niček, které dobře znáte.

Informace na www.folkovykvitek.cz

Dopolední program jsme vyplňovali hrami a soutě-
žemi venku na hřišti a „objednané počasí“ nám oprav-
du přálo.

Předposlední den jsme měli karneval, opékali buř-
ty, a jakmile se trošku setmělo, tak si děti prošly stez-
ku odvahy, za kterou dostaly diplom a něco dobrého
na zub.

Dětem se domů vůbec nechtělo, protože spolu za-
žily krásné čtyři dny. Doma na ně čekaly usměvavé
maminky s otevřenou náručí a nám učitelkám začalo
být smutno, že už těm „našim“ andílkům nedáme pusu
na dobrou noc.

Měli jsme se prostě jako v ráji.
 Za kolektiv učitelek Erika Sulanová

Žáci mateřské školy na jedné z procházek Českým rájem.

VZHŮRU NA KONOPIŠTĚ

MĚLI JSME SE JAKO V RÁJI

SÍDLO FIRMY
PRAHA 10-DUBEČ

 PLASTOVÁ OKNA,
         ŽALUZIE, TĚSNĚNÍ

OTEVŘENO:
PO – ČT: 8.00 – 17.00
PÁTEK: 8.00 – 12.00

TĚŠÍME SE NA VAŠI NÁVŠTĚVU
V NAŠÍ PROVOZOVNĚ SE VZORKY

TEL.: 272 703 018 AREÁL VÚ BĚCHOVICE
MOBIL: 602 780 346 PODNIKATELSKÁ 539
WWW.AKPA.CZ PRAHA 9-BĚCHOVICE
INFO@AKPA.CZ
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ŠSK Újezd nad Lesy – oddíl leh-
ké atletiky – ve spolupráci s Měst-
skou částí Prahy 21 a sdružením
Maminy z újezdské roviny pořádá
2. ročník lesního běhu Běh o pohár
starosty aneb Běh za újezdskou so-
vou.

Datum: neděle 20. 5. 2007
Místo: lesní cesty poblíž nového fotbalového hřiš-

tě na Blatově
Doprava: do Újezda nad Lesy, zastávka Blatov. Ze

zastávky Blatov cca 100 m ve směru jízdy
autobusu u pizzerie přejít na druhou stra-
nu vozovky k restauraci Stodola a odtud
značeno cca 300 m ke startu.

Přihlášky: na místě startu od 8.00 hod. a končí nej-
později 15 minut před startem příslušné ka-
tegorie.

Startovné: 10 Kč předžactvo, žactvo, dorost,
30 Kč dospělí.

Podmínky startu: závodníci startují na vlastní nebez-
pečí, přihláškou k závodu potvrzují svou
zdravotní způsobilost.

Tratě: lesní cesty, použití treter dovoleno
Ceny: běžci na prvním až třetím místě obdrží me-

daile a ceny od sponzorů závodu, vítěz ka-
tegorie navíc pohár. V kategorii broučci
každý obdrží sladkost.

Občerstvení:  po doběhu každý závodník obdrží čaj
a koláček. V místě startu bude možné za-
koupit občerstvení.

V průběhu závodu bude možné zakoupit pro děti
i dospělé kvalitní sportovní oblečení fy Joky.

Sponzory závodu jsou: Městská část Praha 21, Ob-
čanské sdružení Maminy z Újezdské roviny, Restau-
race Stodola, Drogerie Bultasová, GESTO Computers,
s. r. o., Čerpací stanice Sibřina, Joky – sport. obleče-
ní, Janoušek – Sefa, Potraviny Blatov, Romantika –
radost z dárků na Blatově, JP – MOTO, s. r. o., PM
servis – Domácí elektrospotřebiče, Ovoce a zelenina
Pickovi, Zlatnictví Ťukal, Restaurace Na Blatově, Vi-
notéka Blatov, Dárky Na křižovatce, Pracovní oděvy
a pomůcky Jan Gráf, MUDr. Ivana Stejskalová – kožní
ordinace Praha-Běchovice, Ing. Aleš Olšan – montáž,
měření, servis a údržba telekom. zařízení, AUTO
ŠTANGL – Újezd nad Lesy, Ráj lůžkovin na Blatově,
Módní oděvy HARIETA Újezd nad Lesy, Ideal lux Újezd
nad Lesy, Jakub Doležal – SPORTS EQUIPMENT –
prodej sportovního oblečení, NIKWAX CZ, s. r. o., –
impregnace sportovního oblečení a vybavení, Pekař-
ství Kollingerovi, Občerstvení u Čížků.

Kategorie:

přípravka I – D 2000, 2001, 2002 300 m 9.00
přípravka I – H 2000, 2001, 2002 300 m 9.10
přípravka II – D 1998, 1999 300 m 9.20
přípravka II – H 1998, 1999 300 m 9.30
přípravka III – D 1996, 1997 800 m 9.40
přípravka III – H 1996, 1997 800 m 9.50
broučci do 4 let D 2003 a mladší 50 m 10.00
broučci do 4 let H 2003 a mladší 50 m 10.10
vyhlášení I. bloku 10.20
mladší žákyně 1994, 1995 1600 m 10.40
mladší žáci 1994, 1995 1600 m 10.55
starší žákyně 1992, 1993 1600 m 11.10
starší žáci 1992, 1993 2200 m 11.25
vyhlášení II. bloku 11.45
dorostenci 1990, 1991 3300 m 12.00
dorostenky 1990, 1991 3300 m 12.00
ženy do 34 let 1972 – 1989 3300 m 12.00
ženy nad 35 let 1971 a starší 3300 m 12.00
muži do 39 let 1968 – 1989 5500 m 12.30
muži 40 – 49 let1958 – 1967 5500 m 12.30
muži 50 – 59 let1948 – 1957 5500 m 12.30
Muži nad 60 let 1947 a starší 5500 m 12.30
vyhlášení III. bloku po doběhnutí hlavního závodu

Info: tel.: 607 148 116, 777 157 075
nebo mail: Zuzana.Olsanova@cdt.cz

VE ZNAMENÍ ATLETIKY

ELEKTROINSTALACE DO 1000 V

rodinné domy * bytové jednotky
dílny * průmyslové rozvody
kanceláře * el. revize zařízení
přihlášky PRE a STE    *   hromosvody
rekonstrukce bytových jader
slaboproudé rozvody:

 DT, STA, ST, počítačové sítě
přípojky NN do 400 V
opravy a havárie kabelů a el. zařízení
výroba rozvaděčů NN

tel./fax: 281 970 344
tel. privát: 281 972 632
mobil: 603 413 202 Vladimír Lacina
mobil: 605 771 056 Jiří Koubský

e-mail: lacina-koubsky@cbox.cz
www.lacina-koubsky.cz

Sdružení elektro
Elektroinstalace

Lacina – Koubský
Praha 9-Újezd nad Lesy,

 Chmelická 556

korespondenční adresa:
Praha 9-Újezd nad Lesy
Chmelická 556
PSČ: 190 16

kancelář firmy:
Praha 9-Újezd nad Lesy
Sulovická 1234
Areál Stavebniny STAKO
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„Co je to Noc s Andersenem, určitě všichni víte. Je
to noc, kdy se jako zázrakem otvírají knihovny se vše-
mi svými poklady, kdy je dovoleno hrát si mezi regály
plnými pohádek a dobrodružných příběhů, kdy se smí
v blízkosti knih mlsat, a dokonce si vedle nich na pod-
laze rozbalit spacák a doufat, že některý z tajemných
příběhů uvězněných v policích nám při spánku tiše
vklouzne do snu. Vůbec nezáleží na tom, kolik nám
ráno, ba dokonce ještě odpoledne, bylo let. V Noci se
všichni stávají dětmi, a hlavně... obdivovateli příběhů.

V ten tajemný čas vyrůstají v okolí knihoven podi-
vuhodné stromy pohádkovníky, na kterých se rodí
opravdové knihy. Děti, které se do té doby domnívaly,
že jsou obyčejnými čtenáři, se stávají pohádkovými
bytostmi a hrdiny svých oblíbených knih. A ještě mno-
ho, mnoho tajemného se té Noci děje. Někdy to zavá-
ní strašidly a nebezpečím, ale jako v každé pohádce,
i v téhle nakonec všechno dobře dopadne.“

To o Noci s Andersenem napsala spisovatelka knih
pro děti a mládež Ivona Březinová, která ji prožila
s neslyšícími dětmi v Praze 5-Stodůlkách.

Také v Běchovicích pracovníci místní knihovny, zá-
kladní školy a úřadu městské části opět pozvali děti ke
společnému nocování a společné zábavě s knihami
a jejich hrdiny. Zkoumání, a někdy i pátrání dětí v růz-
ných soutěžích a hrách se letos zabývalo životem
a dílem spisovatele a malíře Josefa Lady, který bude
mít v prosinci 120. výročí narození a 50. výročí úmrtí.

Letos to pro nás byla již druhá Noc mezi knihami.
Protože se opět přihlásilo hodně dětí, spalo se v knihov-
ně, v místní škole, ale tentokrát i ve školce. V knihovně
se na různých hrách, hlavolamech, literárních skrý-
vačkách a křížovkách vystřídalo v průběhu večera ve
čtyřech skupinách všech 95 dětí, a 26 nocležníků pře-
spalo až do rána. Ve škole program zpestřili pozvaní
pracovníci Petřínské hvězdárny a noční cesta odvahy,
kterou připravili žáci z 9. třídy. Přespalo zde 41 dětí.

DĚTSKÁ KNÍŽKA ZVÍTĚZILA

Vážení čtenáři, v této rubrice najdete informace
o nových filmech i společenských a jiných kulturních
akcích. Do této rubriky můžete přispívat svými články,
názory a postřehy samozřejmě i vy. Stačí napsat na
e-mail zb@jechsoft.cz.

Sensation white
Rozhodl jsem se pro tentokráte pojmout pravidel-

nou rubriku Života Běchovic trochu jinak, netradičně.
Pokusím se vám přiblížit akci zvanou Sensation white.

Na začátek by bylo vhodné si říci, o čem tato akce
je, a co to vůbec je. Sensation white je akce elektro-
nické muziky, na níž se představuje aktuálně to nej-
lepší z muziky tohoto žánru. Lidově řečeno se tam hraje
rychlá muzika, konkrétně styl trance. Tento styl se vy-
značuje rychlými a pravidelnými údery bubnů (beatů),
bohatými a emotivními melodiemi. Velmi podstatné je,
že všichni návštěvníci musí být oblečeni v bílém. Celý
dav je tak sjednocen stejnou barvou oblečení a stej-
ným hudebním vyznáním, což podtrhuje celkový do-
jem z akce!

Hostitelem se stane pražská Sazka Aréna dne 2. června
2007. Česká republika se tak stane vedle Nizozemska,
Německa a Belgie další zemí, kam tento legendární
koncept zavítá v rámci Sensation white world tour.

Historie se začala psát už v roce 2000 v Nizozem-
sku, kdy se poprvé sešlo v Amsterdam Aréně na
20 000 návštěvníků. Rok poté se jich již 40 000 stalo
svědky nového fenoménu Sensation white. V letošním
roce se konala Sensation white již pošesté a stejně
jako v minulých letech bylo všech 40 000 vstupenek
vyprodáno během rekordních pěti hodin.

Jak již bylo řečeno, tento koncept představuje kom-
binaci nejlepších DJ na světě spolu se speciálními svě-
telnými efekty, technologickými novinkami a překva-
pujícími vystoupeními.

Na letošním ročníku vystoupí jako hlavní hvězda Ar-
min van Buuren, který obsadil 2. místo v anketě DJ
MAG. Dále pak Gabriel&Dresden, David Guetta, San-
der van Doorn, Sebastian Ingrosso a z českých zá-
stupců Michael Burian.

Na závěr trochu zajímavostí. Kromě hudební produk-
ce vystoupí 32 účinkujících v šesti blocích s různou té-
matikou. Dále pořadatelé již tradičně slibují velkou lase-
rovou a pyrotechnickou show. Téměř celá produkce je
přivezena z Nizozemska a naplní 30 kamionů, což je více,
než bylo potřeba na letošní koncert Madonny v Praze.
Stavba a příprava akce potrvá 4 dny. V Sazka Aréně bude
mimo jiné použito více než 100 velkých inteligentních
světel, okolo 300 metrů LED trubic a 300 LED panelů,
které budou tvořit 6 velkých LED stěn. Pro vaši informa-
ci, inteligentní světla jsou ve stručnosti schopna reago-

KAM ZA KULTUROU

vat na hudbu a sama se do rytmu pohybovat. Dále zvu-
ková aparatura značky L´Acoustics (absolutní světová
špička) bude mít výkon 300 kilowattů. Veškerá technika
je zavěšena a váží více než 60 tun. Kromě otočného
centrálního pódia bude v aréně postaveno 7 věží, které
jsou nedílnou součástí celé show.

Více informací, obrázků a videí včetně reklamního
spotu lze získat na www.unitedmusic.cz (stránky po-
řádající agentury) nebo www.sensation-white.cz (ofi-
ciální stránky).

Adam Lázenský

Otevřený klub Neposeda
pondělí, úterý a čtvrtek 13.00 – 17.00 hod.

Českobrodská 1, Praha-Běchovice
www.neposeda.org
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Blahopřání
a poděkování
Zastupitelstvo Městské části Praha-

Běchovice a redakční rada Života Běcho-
vic blahopřeje všem spoluobčanům, kteří
se dožívají v měsíci květnu 2007 vý-
znamného životního jubilea a přeje jim
pevné zdraví do dalších let.

Autoři fotografií uveřejněných v tomto čísle:
Jan Jech (3), Marie Jechová (1), Jana Podaná (1).

Třicet nejmenších – ještě nečtenářů – nocovalo ve škol-
ce, ale také si pohrálo v knihovně s říkadly Josefa Lady.

Pohádkový strom, který nám opět věnoval pan Ing.
Kočí, jsme tentokrát zasadili u školy i s pozdravem pro
další generace. V tuto Noc, před svátkem dětské knihy
2. dubna, děti společně s pohádkovými postavami
Mankou, Cipískem, kocourem Mikešem, bubákem
Mulisákem a dalšími, prožívaly velké pohádkové dob-
rodružství. A nakonec se nesmělo zapomenout pře-
číst pohádku na dobrou noc.

Internetové propojení knihoven a komunikace mezi
knihovníky byly velkou pomocí. Pochopitelně je za ce-
lou akcí práce několika ochotných lidí, kteří se snaží
dětem přiblížit krásu světa knih a nelitují svého volné-
ho času. K tomu, aby se 95 dětí nejen vystřídalo na
programu v knihovně a ve škole, ale aby pro ně bylo
místo na spaní a měly dobrou snídani, bylo třeba do-
mluvy mezi knihovnou, školou a úřadem. Když je vůle
na všech stranách, není žádný problém. Těšíme se na
Noc s Andersenem 2008.

 A na závěr? Pocity sounáležitosti a lidského spole-
čenství se nedají vyjádřit čísly.

Knižní novinky
Pro děti a mládež
Ljuba Štíplová Báječné příběhy čtyřlístku

1979 – 1982
Marie Kubátová Veselé pohádky z muzi-

kantské zahrádky
Luis Supúlveda O rackovi a kočce, která ho

naučila létat
E. B. White Šarlotina pavučinka
Jan Skácel Pohádky z Valašského krá-

lovství

Románky
Lenka Lanczová Stopa v mém srdci
Lenka Lanczová Pár minut lásky

Beletrie
John Irving Rok vdovou
Erich Remarque Nepřítel
Jan Balabán Jsme tady
Carlos Ruiz Zafón Stín větru
Paulo Coelho Čarodějka z Portobella
Robert Fulghum Co jsem to proboha udělal

Jaroslava Moserová Historky. Na koho se neza-
pomíná

Barbara Erskinová Dcery ohně

Naučná literatura
Jitka Höflerová Kuře, krůta a ryby – ku-

chařka
Ilona Bauerová Pomazánky – kuchařka
Antonie de Saint Exupéry Dopisy matce
Chalíl Džibrán Ježíš
A. Černá a kol. autorů Na co se nás často ptáte –

Ze zkušeností z jazykové
poradny

Tomáš Halík Prolínání světů
Hienadž Sahanovič Dějiny Běloruska
J. Voskovec & J. Werich Korespondence I
Jean-Paul Roux Dějiny střední Asie
I.Toušlová, M. Podhorský,
J. Maršal Toulavá kamera – 1, 2, 3.

Detektivky
Ellis Petersová Panna v ledu
Gilbert Keith Chesterton Znamení zlomeného meče

a jiné příběhy otce Brow-
na. AJ, ČJ

Poezie
Karel Kryl Pochyby
Jaroslav Seifert Svatební cesta
Jan Skácel Zlé laně odcházejí k ránu
Jiří Wolker Dnešek je jistě veliký zázrak
Karel Plíhal Jako Cool v plotě

Věra Santolíková, knihovnice

Věci lásky jsou věci života. Po čase zimním
přicházívá jaro, po beznaději vzniká naděje, po
hrůzách noci zasvítává den.

Vladislav Vančura

Místní knihovna v Běchovicích
úterý 9 – 12, 15 – 19 a čtvrtek 13 – 18

www.praha-bechovice.cz/knihovna


